
  

 
Motie: Stimuleren biodiversiteit 

 

De gemeenteraad van Albrandswaard, in vergadering bijeen op 8 juli 2019, 
  
Constaterende dat: 

- Verschillende nieuwsbronnen aangeven dat door toedoen van de mens de 
biodiversiteit wereldwijd afneemt; 

- Er in de  gemeenteraad, op losse initiatieven na, geen concrete visie is op het 
stimuleren van biodiversiteit; 

- Albrandswaard zich wil positioneren als groene long van regio Rotterdam-Den Haag. 
 
Overwegende dat: 

- Albrandswaard als natuurrijke gemeente een grote bijdrage kan leveren aan het 
stimuleren van biodiversiteit; 

- Voor de uitvoering van nieuwe groenprojecten vaak cofinanciering mogelijk is vanuit 
de provincie; 

- Er momenteel vanuit de Gemeente Albrandswaard een omgevingsvisie wordt 
opgesteld. 

 
Roept het college op: 

- Het positief stimuleren van biodiversiteit vanaf heden een onderdeel te maken van 
alle toekomstige herontwikkelingen en inrichtingen van groengebieden en openbare 
ruimten; 

- Het positief stimuleren van biodiversiteit een onderdeel te maken van de 
omgevingsvisie die momenteel wordt uitgewerkt; 

- Hierbij gebruik te maken van bestaande bronnen zoals onder andere; De Groene 
Agenda, het VN IPBES rapport en de Green Deal. 

 
En gaat over tot de orde van de dag, 
 
Getekend, 
 
de VVD-fractie:              
 
Jolanda Ram  Roy Verduyn   Mario Bianchi 
 
 
 
 
Suzanne Remijn Eric van der Klooster 


